



GLASREGION ARBERLAND
SKLENĚNÝ REGION ARBERLAND
GLASS REGION ARBERLAND

BY
+
CZ

GLASREGION ARBERLAND

SKLENĚNÝ REGION ARBERLAND

GLASS REGION ARBERLAND

Das ARBERLAND gehört zu einer der traditionsreichsten Glasregionen in ganz Europa. Der Landkreis Regen ist nicht nur Standort für weltweit tätige Industriebetriebe für die Herstellung von Kristallglas und technischem Glas sowie Unternehmen für Mess-, Regel- und Steuerungstechnik. Auch Handglashütten, Ateliers, Werkstätten, Veredelungsbetriebe sowie die international renommierte Glasfachschule Zwiesel sind hier daheim.

ARBERLAND patří k nejrozmanitějším sklářským regionům v celé Evropě. Okres Regen není jen místem globálních průmyslových společností vyrábějících krystalové a technické sklo, ale také domovem pro společnosti zabývající se měřicími a regulačními technologiemi a technikami. Ateliéry, workshopy a mezinárodně uznávaná Zwiesel Glass College jsou zde také doma.

ARBERLAND belongs to one of the most traditional glass regions in all of Europe. The district of Regen is not only a location for globally active industrial companies for the production of crystal and technical glass as well as companies for measurement, regulation and controlling technology. Hand-glassworks, studios, workshops, processing companies and the internationally renowned Zwiesel glass technical school are also based here.

KUNST & KULTUR

UMĚNÍ & KULTURA
ART & CULTURE

GENUSS

ZÁŽITEK
PLEASURE

INDUSTRIE & TECHNOLOGIE

PRŮMYSYL & TECHNOLOGIE
INDUSTRY & TECHNOLOGY

AUSBILDUNG

VZDĚLÁNÍ
EDUCATION

→ www.glasregion-arberland.de

